
 

 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 21. september 2016 
 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Udsat til næste møde 

 

2. Formanden 

Evaluering af besøget fra Bad Salzungen 

Vellykket arrangement, med et lille overskud jf. budgettet.  

Forberedelse til mødet med DGI  

Vores ønsker til dagsordenen er: Rekruttering og fastholdelse af medlemmer. 

 

3. Kasserer 

Regnskab for venskabsbybesøget 

Taget til efterretning 

Status 

Formue 156.535,66 

 

4. Sekretær 

Orientering om mødet i Idrætsrådet 

Udsat til næste møde 

 

5. Bordet rundt 

Motionistformand: 

Vellykket pølsetennisaften 19.september med rigtig mange deltagere. 

Næste arrangement er Tennis og håndmadder den 10. oktober. 

Standernedtagning 30. oktober. 

Seniorformand: 

René rejste problematikken med børn i klubhuset - skal løses og omformuleres på brev til ny- 

tilmeldte unge. Finn undersøger regler vedrørende udstedelse af medlemskort til unge under 18 år. 

Træningen tirsdag og torsdag er rykket frem til kl. 17.00 grundet dårlige lysforhold på banerne.  

Halpersonalet skal kontaktes. Kim tager kontakt. 

Indendørstræningen er påbegyndt. 

Juniorformand: 

Vedrørende udmelding af 2 juniorer. Kim redegjorde for sagen, og oplyste at der har været afholdt 

et møde med forældrene dog uden resultat, udmeldingen blev fastholdt.  

Formanden har også forsøgt at få et møde i stand, hvilket ikke lykkedes.  

Det blev aftalt, at der skal forsøges at finde en medhjælper til juniortræningen. 

 

6. Eventuelt. 

            Intet  

 

   

 

 


